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196 【我心寶愛主的聖言】 

Listen to Midi 

 

(一)我心寶愛主的聖言，說出主的救贖恩典，新郎所寫愛的書簡，如鏡返照救主榮臉。 

 

(二)我心寶愛主的聖言，借它支取豐富屬天，天上産業在它裏面，是我愛主遺留心願。 

 

(三)我心寶愛主的聖言，望遠鏡，我得窺見，奇妙世界將要出現，永遠榮耀，常新不變。 

 

(四)我心寶愛主的聖言，一生道路都蒙指點：黑暗時刻 - 如燈光綫；光明之時 -如日

燦爛。 

 

 

(1) Oh, how I love this blessed Book! The story of redeeming grace, love letter of my Bridegroom's heart and mirror of 

my Savior's face. 

 

(2) Oh, how I love this blessed Book! My checkbook on the bank above, deed of my heavenly heritage and dying will of 

Him I love. 

 

(3) Oh, how I love this blessed Book! Bright telescope through which I view the wonders of the world to come and gaze 

on glories ever new. 

 

(4) Oh, how I love this blessed Book! My Guide Book all my earthly way, The lamp that cheers my darkest night, the 

sunshine of my brightest day. 
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